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Tisztelt Képviselő-testület! 

 

Szeretnék beszámolni a két kulturális csoportunk fellépéseiről. 

 

„Krídlovka” ifjúsági fúvós zenekar 

Vezetőjük:  Ocskai Simon  

 

Az első fúvószenekari csoport 2008. őszén jött létre a helyi általános zeneiskola tanulóiból. Ez a 

csoport igen szép eredményeket ért el az elmúlt években, de azóta az általános iskolásokból már 

középiskolások lettek, többen közülük vidéken tanulnak, kollégiumokban, albérletekben laknak, igen 

ritkán jönnek haza Oroszlányba. 

Így őket már a próbákra nehezen, vagy sehogy sem tudja a vezetőjük összehívni. Egy-egy igen 

fontos és rangos hétvégi, de igen időben jelzett rendezvényre sikerülhet a csoportot összeállítani, 

fiatalokkal bővíteni. 

Ezért immár két éve ősszel Ocskai Simon tanár úr egy újabb csoportot alakított a zeneiskolában, 

melynek a neve – Krídlovka - megmaradt. 

Sajnos tudomásul kell vennünk, hogy ez a probléma adódhat minden gyermek csoportnál.  

Vezetőjüknek köszönhető, hogy idáig a csoportot nagyon szépen össze lehetett hozni. 

 

Fellépések:  
Szlovák farsangi, batyus bálon Oroszlányban január 31-én 

Civileké a Ház kiállítás megnyitóján március 6-án 

Húsvéti előkészületek –II.Rákóczi F. Klubban április 1-jén 

Tatabányán a Forgó rózsa rendezvényen május 23-án 

KEM német nemzetiségi gyermek találkozón Süttőn május 30-án 

Múzeumok éjszakáján Tájházban június 20-án 

Szlovákiában a Kozárovcei Piaci napokon  június 27-én  

Tvrdošovce-n a zenei táborban augusztus 10. és 13. között  

Falunapon augusztus 15-én 

 

 

„Bránička” -gyerek néptánc csoport 

Vezetőjük:  Bíró Józsefné - Jucika 

 

Ez a gyermek csoport a József Attila általános iskolában tanuló általános iskolásokból áll. Itt is elég 

nagy a változás. A gyermekek jönnek, mennek. Nem könnyű a vezetőnek egy-egy próbán, de még a 

fellépésen sem. Ez talán a mai világban trend, hogy nem járnak a próbákra, de szerepelni 

szeretnének, vagy fordítva. Igazán nem irigyelni való a vezető munkája. 

Sok türelemmel, nyugodtsággal kell rendelkeznie. 

Egy-egy fellépés utáni taps, köszönet, gratuláció kompenzálja a sok verejtékes munkát. 

Igen szépen szerepelt a csoport több fellépésen Oroszlányban. 

 

Fellépések: 

Civileké a Ház rendezvény Gála műsorán   

József Attila Általános Iskola ünnepségén 

Pünkösdi Forgó rózsa rendezvényen Tatabánya-Bánhidán május 23-án 

Májfadöntés FHKE rendezvényen  május 24-én 

Süttői KEM nemzetiségi gyermek  találkozón május 30-án 

Múzeumok éjszakáján a Tájházban június 20-án  

Oroszlányi Falunapon augusztus 15-én 

 

Ez a pár fellépés még az év végéig biztosan gyarapodni fog, mert nem szoktak felkérést 

visszautasítani. 

 

További sok sikert kívánunk mindét csoportnak! 



3 
 

Tisztelt Képviselő-testület! 

 

Kérem a tájékoztató megvitatását, elfogadását! 

 

Oroszlány, 2015. augusztus 19. 

 

 

 Szabó Istvánné 

 

 

 

 

 

az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

…/2015. (…) OSZNÖ határozata 

a kulturális csoportok fellépéseiről szóló beszámolóról 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a kulturális 

csoportok fellépéseiről szóló beszámolót. 

 

Határidő:  azonnal  

Felelős:  Szabó Istvánné elnök 

 


